
 

 

ACTA CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL CELEBRAT EL DIA 24 D’OCTUBRE DE 

2017 EN EL SALÓ DE SESSIONS DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

Assistents: 

Sr. M. C. F. – Regidor d’Educació. 

Sra. N. G. B.  - Inspectora d’Educació. 

Sra. J. V. B. – Directora CEIP Mas d’Escoto. 

Sra. E. G. G. - Rpte. AMPA CEIP Cervantes. 

Sr. C. B. M. – Rpt. Directors Col·legis Conc. i Priv. localitat.  

Sra. M. C. M. B. - Rep. Directors IES El Quint. 

Sr. D. S. B. - Director IES Pla de Nadal. 

Sr. E. V. Z. – Rpt. AMPA IES Pla de Nadal. 

Sra. C. B. B. - Rpte. AMPA IES El Quint. 

Sr. M. A. G. – Director Escola d’Adults i Tècnic d’Educació. 

Sr. F. L. B. - Rpte. Personal Serveis. 

Sra. L. M. G. – Rpte. CCOO. 

Sra. M. J. F. E. - Rpte. STIE Col·legis. 

J. G. H. – Secretari. 

Excusen la seua absència els membres no presents. 

Sent les díhuit hores i vint minuts, es reuneixen les persones relacionades a l'inici de la present 

acta en el lloc i data dalt indicats per a tractar el següent ordre del dia: 

Primer: Aprovació si és procedent de l'acta anterior de data 4 de juliol de 2017. 

Comença M. C. preguntant si es vol fer alguna rectificació a l’acta de data 4 de juliol de 2017. 

N. G. contesta que vol que conste en l’acta de 4 de juliol de 2017, en la seua intervenció sobre el 

material escolar del CEIP Camp de Túria, que la directora del CEIP Camp de Túria, M. R., va 

portar l’inventari del material. Ella va fer les accions oportunes per a localitzar a l’anterior 

directora i va aportar l’inventari de tot el material rebut. 

L. M. assenyala, respecte a en la seua intervenció en la pàgina 3 de l’acta, que el que ella va 

indicar és que centres educatius de Riba-roja s'estàn reunint per a estudiar i corregir 

l'absentisme a Riba-roja. La comissió  d'Absentisme ha dissenyat un protocol i la intenció de fer 

campanyes a principi de curs per a conscienciar a l'alumnat  de la necessitat d'assistir a classe 

per no quedar-se en exclusió social. Aquest protocol serà per a tots els centres educatius. Caldrà 
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portar-lo al Consell Escolar Municipal. Existeix també la Comissió de Convivència, que ja ha 

organitzat xerrades per a la comunitat educativa de Riba-roja. També hi participen tots els 

centres educatius del poble i té prevista una campanya per al primer trimestre escolar. 

N. G. contesta que els centres públics de Primària i Secundària han de tindre ja el seu pla de 

convivència i absentisme, la Comissió dels centres ja té les seues mesures i un coordinador per a 

atendre les necessitats del propi centre, que posseïx tota la documentació. Si a més hi ha una 

altra comissió, ens podem trobar amb duplicitats i complicacions. La Comissió d’absentisme ha 

d’existir des que es va publicar el Decret 39/2008, de 4 d’abril, del Consell, i en el cas que 

existisquen casos s’ha d’informar l’ajuntament i  a continuació traslladar a la Fiscalia del Menor. 

Els criteris estan marcats en la normativa. El centre té el seu protocol i acaba quan informa 

l’ajuntament. Els professors són professionals i saben el que han de fer. 

D. S. assenyala que arreplega la proposta i argumentació, però ells ja tenen un protocol i és cert 

que se’ls  duplica el treball, a més en el professorat és difícil trobar més hores. Creu que la idea 

és bona però el procediment no ho veu adequat. Si hi ha centres que ho necessiten, pot ser, però 

ells ja tenen un procediment. Ells van a estudiar-ho però no volen fer duplicitats. 

L. M. indica que si hi ha membres que no poden assistir a les reunions, se’ls pot informar de les 

decisions preses. 

N. G. pregunta si les decisions preses en les reunions són vinculants. 

L. M. contesta que li agradaria que ho foren, que les decisions que es prenguen siguen per a 

millorar els casos. 

N. G. contesta que creu que hi ha una errada procedimental, a més s’hauria de preparar el 

programa i presentar-lo al centre. El programa hauria de portar-lo el director/a al Consell 

Escolar de centre perquè ho aprove i s’arreplegue en el Programa General de Centre. Tot el 

procediment està protocol·litzat i a més els professors ja tenen un horari que complir, i no tenen 

tot el temps del món. Tenen treball i molta burocràcia. 

J. V. assenyala que la idea va nàixer de la Comissió d’absentisme. Sí que ha existit el 

procediment en els centres, però també és cert que hi ha hagut xiquets en el carrer. Per a estes 

reunions, es va citar perquè assistira una persona de cada centre. La idea és unificar el 

procediment. D’absentisme va sorgir la comissió de convivència. Les activitats són perquè els 

xiquets no estiguen en el carrer. 
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J. V. i L. M. indiquen que en les reunions va haver-hi un representant de tots els centres, també 

va estar la psicòloga i un representant de Servicis Socials. 

M. M. indica que ella també té un protocol i l’aplica. Ara hi ha menys absentisme en Secundària. 

M. C. assenyala que el que s’intenta és unificar el protocol, posar en comú el que fan tots. Indica 

que no és voluntat de carregar de treball als docents sinó que es fa perquè es puga aprofitar. Es 

poden reagrupar les comissions. 

El Consell Escolar Municipal, per majoria absoluta del nombre de membres presents, aprova 

l’acta de data 4 de juliol de 2017. 

Segon: Resolució de 26 de setembre de 2017, de la Conselleria d’Educació, 

Investigació, Cultura i Esport, per la qual es convoca el procés per a la constitució 

de consells escolars municipals de la Comunitat Valenciana. 

M. C. assenyala que s’ha publicat la Resolució per la qual es convoca el procés per a la renovació 

dels consells escolars municipals, i volen aplicar-ho. Cada col·lectiu dels representants ha de 

seguir un procediment. Han vist que el corresponent a Riba-roja és que han de compondre-ho 

23 o 24 membres, indicant que 30 membres és el nombre màxim. Amb esta dada la 

representació seria aproximadament la següent (Decret 111/1989, de 17 de juliol, article 9): 

1. El President: 1 membre. 

2. Professors i PAS: 7 u 8 membres. 

3. AMPAS i associacions d’alumnes: 7 u 8 membres. 

D’estos dos últims casos no poden superar el 30% dels membres. 

4. Un regidor delegat de l’Ajuntament, que ha de passar per ple. 

5. Directors de Centres públics: 1 membre. 

6. Titulars de Centres privats: 1 membre. 

Estos representants de directors i titulars s’han de fer per elecció i s’ha de convocar. 

7. Representants d’associacions de veïns: no existixen. 

8. Representants de l’Administració educativa: 1 membre. 

9. Representants de les organitzacions sindicals més representatives: 4 membres, u per 

cada sindicat. 

10. Els Presidents de tots els Consells Escolars del Districte: no existixen. 

L’Alcalde és el que ha de fer la convocatòria de les eleccions i està regulat per la normativa. 
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N. G. pregunta per a quan està previst convocar les eleccions. 

M. C. contesta que a partir de la segona quinzena de novembre, depenent de les eleccions de 

centre. 

Tercer: Precs i preguntes. 

No es plantegen assumptes a tractar. 

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió sent les díhuit hores i cinquanta-sis 

minuts. 

 

 

 

 


